

Protokoll styrelsemöte



Plats: Lars Kristoffers väg 7 Genarp

Datum: 2024-12-12

Tid: 19.00

Ordförande: Kent Petersson

Sekreterare: Lina Jönsson

Närvarande: Kent Petersson, Lina Jönsson, Kent Nilsson, Stig Andersson, Anders Nilsson och Elin Lundgren

1. Genarps lådbilsrace den 24 - 25 maj

Anders Nilsson informerar om sin idé om Lådbilsrace i byn med bilutställning (EPA-traktor, jenkare och motorcyklar). Anmälningavgift som man får tillbaka om man deltar. GLF bidrar med sponsor och virke. Fått muntligt okej från kommunen att stänga av en gata i byn. Sydsvenskan har visat intresse för reportage.

Byalaget kan skicka en lista på vad som är bra att tänka på. Söka bidrag på rbok, belamringstillstånd, ordförande på tekniska nämnden etc.

anders@genarp.com

2. Medlemmar/kommunikation

Polisnärvaron i byn har ökat i och med polisen i Lunds omorganisation. Byalaget bör kommunicera detta vid tillfälle. Kent Petersson kontaktar Joakim Nyberg för att komma och informera.

Stormöte under våren 2025 (förslag den 27 mars): undersökning på tider på Facebook för barnfamiljer

Smsutskick sker i januari

Utkast till folder med info om stormöte

3. Återkoppling från Event om biologisk mångfald

Eventet gav inget. Det blev inget konkret kring råkorna.

4. Återkoppling från Ljus i Genarp

185 påsar och 10 blev över. Eventet gav inga nya medlemmar. Chokladhjulet var en succé. Bra bemanning från PRO. Kostnaderna behöver redovisas inför mötet med GFG i januari. Genarps företags grupp ska betala hälften.

Kostnader: 81 250 kr för ljusinstallationen, fakturor för el hittills 6 500 kr, polistillstånd - betalat in.

Bidrag: Kommunen 50 000 kr, Sparbanksstiftelsen 40 000 kr och bidrag från hushållningssällskapet 2 500 h.

Byalaget diskuterar utvecklingsmöjligheter för ljus i Genarp för att få till en ordentlig julmarknad. Kent Petersson tar upp frågan med GFG.

5. Narkotikainformation

Inväntar att Anna hör av sig igen till byalaget.

6. Solhems event den 25/4 kl 11-15

Kicki återkommer med mer information.

7. Genarpsfestivalen 2025 den 23/8

Maria kolla "skånska visor" som artist. Lina Jönsson tar fram aktivitetslistan inför nästa möte. Lina Jönsson påbörjar ansökan för bidrag från sparbanksstiftelsen samt rbok.

8. Gamla Stationshuset

Uppdaterad information från kommunen via Lina gällande gamla stationshuset. Ett upplägg som har diskuterats är om byalaget skulle vilja hyra huset i ett år på prov som en mellan användning. Byalaget diskuterar arbetsinsatsen och behöver få mer information. Ett alternativ är att lokalen läggs in i kommunens lokala bokningssystem så som man kan hyra medborgarhuset. Behöver utreda hur möjligheterna ser ut för städ, vaktmästare etc. Lina Jönsson frågar efter Simon (Lunds kommun) efter hyran, hur många som kan vara där osv.

9. Övrigt

Nästa möte (förslag på möten 2025)

9 januari, Månadsmöte

13 februari, Styrelsemöte

13 mars, Årsmöte

10 april, Månadsmöte

8 maj, Styrelsemöte

12 juni, Månadsmöte

Juli - Sommaruppehåll

14 augusti, Styrelsemöte

xx inför Genarpsfestivalen

11 september, Månadsmöte

9 oktober, Styrelsemöte

13 november, Månadsmöte

11 december, Styrelsemöte